

## Fixing Guide for Pod Drive Evo

This is a guide for fixing the Pod Drive Evo on a flat surface of the boat. Please refer to the back-side of this card. Drill four holes in the proper position through the hull bottom. Hold the pod motor and insert its three bolts and supporting tube into the holes from below the hull bottom. Then lock the each bolt from inside the boat by a plain washer and a nut. Please contact your local dealer or [service@epropulsion.com](mailto:service@epropulsion.com). If you have any questions or feedback regarding this stationary operation. Your feedback is highly appreciated.

## Befestigungsanleitung für Pod Drive Evo

Dies ist eine Anleitung zum Befestigen des Pod Drive Evo auf einer ebenen Fläche des Bootes. Bitte beachten Sie die Rückseite dieser Karte. Bohren Sie vier Löcher in der richtigen Position durch den Rumpfboden. Halten Sie den Pod-Motor fest und führen Sie die drei Schrauben und das Stützrohr von unterhalb des Rumpfbodens in die Löcher ein. Dann verriegeln Sie jeden Bolzen aus dem Inneren des Bootes mit einer Unterlegscheibe und einer Mutter.

Bitte wenden Sie sich an Ihren Händler vor Ort oder an [service@epropulsion.com](mailto:service@epropulsion.com). Wenn Sie Fragen oder Feedback zu diesem stationären Betrieb haben. Ihr Feedback wird sehr geschätzt.

Guangdong ePropulsion Technology Limited  
Room 201, Bldg.17A, 4 Xinzhu Rd, Songshan  
Lake, Dongguan, Guangdong Province, China

